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П Р О Т О К О Л 

№ 15  

 
 Днес, 27.01.2025 г., от 16.00 часа, в зала 203 на община Шумен се 

проведе заседание на ПК по „Здравеопазване и социална политика”. 

 

На заседанието присъстваха:  

д-р Валентин Петров               - председател 

д-р Махмуд Аламо       - зам.-председател  

Емне Осман             - член 

Илия Койнов                  - член 

Бисерка Йовчева         - член  

Юлия Неделчева                  - член. 

 

По уважителни причини отсъства: 

Татяна Кипрова                         - член. 

 

На заседанието присъстваха още: г-жа А. Аспарухова - председател на 

ОбС шумен; г-жа Д. Петрова - заместник-кмет „Бюджет и финанси“; д-р Св. 

Хайнова - заместник-кмет СПЗ; г-жа П. Петрова - директор на дирекция 

„Социална политика и здравеопазване; г-н Р. Въков - началник отдел ПОЗОП; 

д-р Д. Костов -  изпълнителен директор на „МБАЛ-Шумен“ АД; г-н П. Петров 

- общински съветник. 

     

Заседанието беше открито и ръководено от председателя на ПК д-р В. 

Петров при следния  

 

 Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

 

I. Докладни записки за предстоящата сесия: 

1. Възлагане на управлението на „ДИАГНОСТИЧНО-

КОНСУЛТАТИВЕН ЦЕНТЪР I - ШУМЕН“ ЕООД - докладна записка от 

доц. д-р Виктория Ковчазова - зам.-кмет „Образование и култура“ на 

община Шумен /За Кмет, съгл. Заповед № РД-25-078/16.01.2025г./,  /т. 15 от 

дневния ред на сесията/; 

2. Годишен отчет за 2024 год. За изпълнението на Програмата за 

управление на Община Шумен 2023-2027 г. - докладна записка от проф. 

Хр. Христов - кмет на община Шумен  /т. 23 от дневния ред на сесията/; 

3. Отчет за дейността на Комисията за отпускане на финансова 

помощ за лечение през 2024 г. - докладна записка от А. Аспарухова - 

председател на ОбС Шумен  /т. 25 от дневния ред на сесията/; 

4. Отчет за дейността на комисия по чл. 10 от Правилника за 

организацията и реда за подпомагане на семейства и лица, живеещи на 

семейни начала с репродуктивни проблеми, решими с методите на 



 

 

 

2

асистирани репродуктивни техники на територията на община Шумен, 

през 2024 г. - докладна записка от А. Аспарухова - председател на ОбС 

Шумен  /т. 26 от дневния ред на сесията/; 

5. Отчет за дейността на Общински съвет Шумен за периода 

01.07.2024 г. - 31.12.2024 г. - докладна записка от А. Аспарухова - 

председател на ОбС Шумен  /т. 27 от дневния ред на сесията/; 

6. Отдаване под наем без търг или конкурс на част от недвижим 

имот - общинска собственост за здравни дейности на основание чл. 14, ал. 

6 от ЗОС - докладна записка от доц. д-р Виктория Ковчазова - зам.-кмет 

„Образование и култура“ на община Шумен /За Кмет, съгл. Заповед № 

РД-25-078/16.01.2025г./,  /т. 32 от дневния ред на сесията/; 

7. Отмяна на Решение № 155 по протокол №7 от 25.04.2024г. на  

Общински съвет- Шумен - докладна записка от доц. д-р Виктория 

Ковчазова - зам.-кмет „Образование и култура“ на община Шумен /За 

Кмет, съгл. Заповед № РД-25-078/16.01.2025г./,  /т. 34 от дневния ред на 

сесията/; 

8. Кандидатстване с проект по процедура за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ BG05SFPR002-2.012 „Иновативни 

здравно-социални услуги“ финансирана по Програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2021-2027 - докладна записка от доц. д-р Виктория 

Ковчазова - зам.-кмет „Образование и култура“ на община Шумен /За 

Кмет, съгл. Заповед № РД-25-078/16.01.2025г./,  /т. 38 от дневния ред на 

сесията/; 

9. Удължаване на действието на Решение № 85 по протокол № 5 от 

19.02.2024 г. прието на заседание на Общинския съвет-Шумен относно, 

приемане на бюджета на Община Шумен за 2024 г. - докладна записка от 

проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен  /доп. т. от дневния ред на 

сесията/. 

II. Текущи докладни записки:   

1. Писмо от д-р Д. Костов - изп. директор на „МБАЛ-Шумен“ АД, 

относно искане за включване в капиталовата програма на общината за 

2025 г. на сумата от 200 000 лв. за ремонт на четвърти етаж на 

Хирургически блок за пребазиране на Детско отделение на лечебното 

заведение   /вх. № 61-01-421 от 13.12.2024 г./; 
2. Писмо от д-р Д. Костов - изп. директор на „МБАЛ-Шумен“ АД, 

относно искане за включване в капиталовите програми на акционерните 

общини за 2025 г. на пропорционалните суми необходими за ремонт на 

четвърти етаж на Хирургически блок за пребазиране на Детско отделение 

на лечебното заведение   /вх. № 61-01-014 от 14.01.2025 г./; 
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ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Докладни записки за предстоящата сесия 

 

1. Възлагане на управлението на „ДИАГНОСТИЧНО-

КОНСУЛТАТИВЕН ЦЕНТЪР I - ШУМЕН“ ЕООД - докладна записка от 

доц. д-р Виктория Ковчазова - зам.-кмет „Образование и култура“ на 

община Шумен /За Кмет, съгл. Заповед № РД-25-078/16.01.2025г./,  /т. 15 от 

дневния ред на сесията/. 

 

 Д-р Св. Хайнова -  „Премина конкурса за управител на ДКЦ 1. Имаше 

само един кандидат. Той представи своите документи. Комисията установи 

тяхната пълнота и кандидата беше допуснат до втори етап - представяне на 

програма за управление. На този втори етап кандидата получи оценка над 4.50 

и премина към третия етап - събеседване. Средната оценка от програмата и 

събеседването е 4.79. Въз основа на това е изготвен протокол и е внесено 

предложение за гласуване от ОбС.“   

 

С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - подкрепя докладната записка.   

 

 

2. Годишен отчет за 2024 год. За изпълнението на Програмата за 

управление на Община Шумен 2023-2027 г. - докладна записка от проф. 

Хр. Христов - кмет на община Шумен  /т. 23 от дневния ред на сесията/. 

 

Г-жа Ю. Неделчева - „Пак поставям въпроса за денонощната аптека. 

Доколкото разбрах, самите собственици не искат да правят такава. 

Допълнително финансиране от общината би ли ги склонило да разкрият такава 

аптека?“ 

Д-р Св. Хайнова - „Разговаряли сме с много от фармацевтите в града. Те 

казват, че не е рентабилно, защото не могат да си избият средствата, които ще 

вложат. Има и специални изисквания, като в аптеките да работят магистър-

фармацевти. Най-често се сблъскваме с липсата на човешки ресурс. Почти 

бяхме финализирали процеса с една аптека, но в последния момент те се 

отказаха. Там и общината щеше да се включи с финансиране, имахме 

подкрепата на г-жа Д. Петрова. Мястото беше удобно, имаше и паркинг. При 

последващ разговор казаха, че не е рентабилно. Магистър-фармацевтите са 

търсени много, това е скъпо платена професия и те предпочитат да работят 

дневна смяна, а не да полагат нощен труд. Водихме и разговори за вендинг 
машина. Оказва се, че по съществуващите към момента наредби не може да се 

осъществи и тази идея. Надяваме се да има изменение в нормативната база. 

Имаме и уговорка с една от аптеките да поставят вендинг машина, на този етап 

обаче не може да се реализира. Имаме намерение след като бъде избран новия 
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управител на ДКЦ да проведем срещи с него и евентуално там да бъде 

поставен вендинг апарат.“ 

Г-жа Ю. Неделчева - „А аптеката, която е в кв. „Б. Българанов“ и която 

работи де факто до 24.00 часа?“  

Д-р Св. Хайнова - „И с тях разговаряхме. Там работи една възрастна 

жена. Каза, че напоследък няма хора и затваря в 22.00 часа. Много рядко през 
нощта се налага да се обслужват клиенти. Същата е ситуацията и със 

стоматолозите.“ 

 

ПК разгледа за информация годишния отчет за 2024 г. за 

изпълнението  на  Програмата за управление на община  Шумен  2023-

2027 г.   

 

 

3. Отчет за дейността на Комисията за отпускане на финансова 

помощ за лечение през 2024 г. - докладна записка от А. Аспарухова - 

председател на ОбС Шумен  /т. 25 от дневния ред на сесията/. 

 

Д-р Св. Хайнова - „През 2024 г. към комисията са дадени 151 заявления. 

От тях са одобрени 122. Има и такива, които чакат и ще влязат през тази 

година за одобрение, поради изчерпване на финансовия ресурс, който беше 

заделен в бюджета на общината. Именно затова комисията заседава два пъти в 

годината. Остана сумата от 1053 лв. за хора, които бяха одобрени, но не си 

предоставиха необходимите документи в срок. Тази сума не се прехвърля за 

2025 г. Направили сме предложение към г-жа Д. Петрова, ако има възможност, 

да бъде увеличена сумата за финансова помощ за лечение през тази година. 

Имаме уверението, че ако е допустимо, ще бъде увеличена.“ 

 

С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - подкрепя докладната записка.  

 

 

4. Отчет за дейността на комисия по чл. 10 от Правилника за 

организацията и реда за подпомагане на семейства и лица, живеещи на 

семейни начала с репродуктивни проблеми, решими с методите на 

асистирани репродуктивни техники на територията на община Шумен, 

през 2024 г. - докладна записка от А. Аспарухова - председател на ОбС 

Шумен  /т. 26 от дневния ред на сесията/. 

 

Д-р Св. Хайнова - „Имаше 18 подадени заявления, като 13 от тях бяха 

одобрени. Има още 5 чакащи и през тази година ще бъдат разгледани, на 

първата комисия. Комисията отново заседава два пъти, отново е изчерпан 

финансовия ресурс. Тук сме помолили даже малко повече да бъде завишена 

сумата за финансовата помощ. Виждаме смисъл в това, защото имаме 5 
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живородени бебета, от които две близначета. От тях 3 са момченца и 2 

момиченца. За наша радост, очакваме да се родят още две бебета.“ 

Г-жа Б. Йовчева - „Тези 20 000 лв. ги гласувахме през 2018 г. или даже 

2017 г. Тогава тази сума беше достатъчна, но сега е необходимо при 

обсъждането на новия бюджет сумата да бъде увеличена.“ 

Д-р Св. Хайнова - „Тогава едно инвитро беше 5 000 лв., сега е около 

11 000 лв., дори са и недостатъчни.“ 

 

С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - подкрепя докладната записка.  

 

 

5. Отчет за дейността на Общински съвет Шумен за периода 

01.07.2024 г. - 31.12.2024 г. - докладна записка от А. Аспарухова - 

председател на ОбС Шумен  /т. 27 от дневния ред на сесията/. 

 

Г-жа А. Аспарухова - „В отчета са посочени брой заседания на ОбС, на 

постоянни и временни комисии, брой взети решения. След изготвянето на 

проекта за отчета, той беше изпратен на председателите на комисии за 

допълнения или изменения. Такива не са постъпили.“  

 

ПК разгледа за информация отчета за дейността на ОбС Шумен за 

периода 01.07.2024 г.-31.12.2024 г.  
 

 

6. Отдаване под наем без търг или конкурс на част от недвижим 

имот - общинска собственост за здравни дейности на основание чл. 14, ал. 

6 от ЗОС - докладна записка от доц. д-р Виктория Ковчазова - зам.-кмет 

„Образование и култура“ на община Шумен /За Кмет, съгл. Заповед № 

РД-25-078/16.01.2025г./,  /т. 32 от дневния ред на сесията/. 

 

Д-р Св. Хайнова - „Предлагаме да бъде предоставен под наем имот 

общинска собственост, на д-р Д. Недев - стоматолог.“ 

Г-жа Ю. Неделчева - „Знае ли се дали местното население приема този 

лекар?“ 

Г-н Р. Въков - „Разговаряхме с кмета на селото. Той каза, че са в добри 

отношения.“ 

Д-р Св. Хайнова - „Доколкото разбрахме, новият стоматолог е добре 

приет.“ 

 

С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - подкрепя докладната записка.  
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7. Отмяна на Решение № 155 по протокол №7 от 25.04.2024г. на  

Общински съвет- Шумен - докладна записка от доц. д-р Виктория 

Ковчазова - зам.-кмет „Образование и култура“ на община Шумен /За 

Кмет, съгл. Заповед № РД-25-078/16.01.2025г./,  /т. 34 от дневния ред на 

сесията/. 

 

Д-р Св. Хайнова - „Става въпрос за помещение, което се намира в 

Халите. Преди време бяхме внесли докладна записка, с която се искаше това 

помещения да се ползва като Клуб на инвалида и Клуб на приемните родители 

в община Шумен. Тогава имахме писмено уверение от хората в неравностойно 

положение, че искат да го ползват. В последствие стана ясно, че не е 

подходящо за тях и се отказват от ползването на това помещение. А през месец 

декември 2024 г. приключи проекта „Приемна грижа“. Тази година стартира 

отново, но с различно финансиране и в техния бюджет няма заложени 

средства, с които да заплащаме режийните - ток, вода. Затова отпада 

необходимостта от това помещение, няма как да го ползваме и предлагаме 

отмяна на Реш. № 155 от 25.04.2024 г.“ 

Г-жа Ю. Неделчева - „Ще се ползва ли за нещо друго това помещение?“ 

Д-р Св. Хайнова - „Обмисляме възможността да го ползваме отново за 

здравно-социална услуга, но не мога да ви предложа в момента конкретика.“ 

 

С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - подкрепя докладната записка.  

 

 

8. Кандидатстване с проект по процедура за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ BG05SFPR002-2.012 „Иновативни 

здравно-социални услуги“ финансирана по Програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2021-2027 - докладна записка от доц. д-р Виктория 

Ковчазова - зам.-кмет „Образование и култура“ на община Шумен /За 

Кмет, съгл. Заповед № РД-25-078/16.01.2025г./,  /т. 38 от дневния ред на 

сесията/. 

 

Г-жа Ю. Неделчева - „В мотивите на докладната записка е посочено, че 

само на 18 човека биха могли да бъдат представени устройства Телекеър. 

Много малко са. Да се прави такава система не си заслужава за толкова малко 

хора.“ 

Д-р Св. Хайнова - „Да изясня, че това е проекта „Грижа в дома“, който за 

община Шумен приключи на 06.01.2025 г. и продължава без прекъсване от 

следващия ден, но като иновативна здравно-социална услуга. Там има 

спуснати средства и нови критерии, нови две скали за оценяване, където 

ползвателите получават точки по предварителната социална оценка. Така се 

преценява дали са допустим или не за тази нова социална услуга. 

Финансирането е много по-малко както за ползвателите, така и за екипа. От 60 
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човека, които работиха по „Грижа в дома“ към момента работят 20 човека. 

Направихме всичко необходимо много от тях да не останат без работа. Част от 

тях прехвърлихме като социални асистенти в асистентска подкрепа, където 

обаче трябваше да не са в и над пенсионна възраст. Няколко човека останаха 

без работа, тези, които са в пенсионна възраст. Тази бройка от 18 човека ни е 

определена от управителния орган и ние не можем да я променим. Те 

финансират точно толкова. Критериите са много завишени и ние се 

притесняваме, че няма да успеем да набавим и тези 18 човека.“   

Г-жа Ю. Неделчева - „Може ли да се кандидатства по друга програма, да 

се направи поръчка по ЗОП и да се осигурят устройства за повече хора? Само 

400 човека ползват услугата „Топъл обяд“. Това са хора, които живеят сами.“ 

Д-р Св. Хайнова - „Това е друга програма - „Грижа в дома“. Когато 

приключи този проект, кметът на общината също беше озадачен от 

случващото се. Направихме разширена работна среща заедно с финансистите и 

в момента проучваме възможностите за разкриване на нова социална услуга, за 

да може да обхванем повече хора. Имаме идеи, но може би няма да е към 

държавно делегирани дейности.“ 

Г-жа Ю. Неделчева - „Лична се сблъсках с две фирми - от Бургас и в 

Западна България. Въпросът е да мислим в тази насока.“  

Д-р Св. Хайнова - „Има фирма от Бургас, с която е сключен договор и те 

вече си направиха презентация. Мислим по темата, имаме предложения. 

Смятаме да разкрием социална услуга, която да бъде местна.“ 

Г-жа Б. Йовчева - „Най-съвършеното устройство в света в това 

направление е измислено от шуменец - Румен Христов, и се разпространява от 

неговата фирма, в САЩ. Устройството се инсталира в къщата и възрастният 

човек не е задължен да го следи за каквото и да е. Това се извършва от самото 

устройство.“   

Д-р Св. Хайнова - „Това ще може да се ползва, ако разкрием новата 

социално-здравна услуга, за която мислим да е от нашия бюджет, за сега. 

Провели сме разговори, работим в тази посока, но е необходимо време.“   

 

С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - подкрепя докладната записка.  

 

 

9. Удължаване на действието на Решение № 85 по протокол № 5 от 

19.02.2024 г. прието на заседание на Общинския съвет-Шумен относно, 

приемане на бюджета на Община Шумен за 2024 г. - докладна записка от 

проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен  /доп. т. от дневния ред на 

сесията/. 

 

Г-жа Д. Петрова - „С това решение предлагаме на ОбС да удължим 

действието на бюджет 2024 г., като за тези, които са на минимална работна 

заплата, тя ще бъде актуализирана със сумата, определена от Постановлението 
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на Министерски съвет от м. октомври. Трябва да бъдат разплатени обекти от 

капиталовата програма за 2024 г., които поради различни причини не са 

разплатени още. Необходимо е и да се сложат разходни тавани на разходите, 

които се извършват в общината в срок до 31.03.2025 г. Този срок е посочен от 

държавата. Това, което касае вашата комисия е, че се удължават действията на 

двете програми, за които току що говори д-р Хайнова - финансова помощ за 

лечение и програмата „Искам бебе“. Това ще е при условията от миналата 

година, а с новия бюджет средствата ще бъдат допълнени.“ 

 

С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - подкрепя докладната записка.  

 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА 

Текущи докладни записки  

 

1. Писмо от д-р Д. Костов - изп. директор на „МБАЛ-Шумен“ АД, 

относно искане за включване в капиталовата програма на общината за 

2025 г. на сумата от 200 000 лв. за ремонт на четвърти етаж на 

Хирургически блок за пребазиране на Детско отделение на лечебното 

заведение   /вх. № 61-01-421 от 13.12.2024 г./; 
2. Писмо от д-р Д. Костов - изп. директор на „МБАЛ-Шумен“ АД, 

относно искане за включване в капиталовите програми на акционерните 

общини за 2025 г. на пропорционалните суми необходими за ремонт на 

четвърти етаж на Хирургически блок за пребазиране на Детско отделение 

на лечебното заведение   /вх. № 61-01-014 от 14.01.2025 г./. 
 

Д-р Д. Костов - „Знаете всички колко е трудна комуникацията между 

основната сграда на болницата, където са лабораториите, рентген, спешно 

отделение и сградата, където се помещава в момента Детско отделение. Като 

пример ще посоча предишната неделя, когато са минали 56 деца през деня и 

през нощта за консулти в Детското отделение. Това означава, че 56 пъти 

родители са сновяли между двете сгради, което затруднява както тях, така и 

персонала, който работи в това отделение. Затова идеята е да бъде преместено 

Детско отделение в основната сграда, където са основните диагностични 

структури. От друга страна ще облекчим и работата на персонала, тъй като при 

консултации е много по-удобно да се слезе от четвъртия етаж до Спешно 

отделение, отколкото да преминаваш през двора. Виждате в последно време в 

колко областни градове има проблеми с тези отделения. В Перник затвориха 

Детско отделение, преди това беше във Враца, в Ловеч, тъй като нашите 

детски отделения са не само болнични структури, те са реално и поликлиники, 

тъй като през нощта, в празнични дни те изпълняват ролята на семейните 

лекари, на специалистите от извънболнична помощ. Общината предприе 

инициатива през 2023 г., възложи изготвянето на проект за ремонт на 
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четвъртия етаж. Оказа се, че сумата е доста голяма за този ремонт по този 

проект, затова ограничихме някои от разходите, някои части от този проект ги 

премахнахме. Говоря за ветнилацията, тъй като има парно отопление и 

климатици. Въпреки това последната сума, която е по КСС е 760 800 лв. Ще 

бъде обявена обществена поръчка, но най-вероятно сумата ще бъде пак в този 

размер. Болницата инвестира миналата година в довършването на 

строителните дейности на ЯМР, най-вероятно ще се наложи да доплатим 

строителната площадка за хеликоптера, инвестирахме пари в подмяна на 

апаратурата за стерилизация, т.е. не ни е възможно да отделим само наши 

средства, за да изпълним този проект. Затова търсим различни източници за 

финансиране. Част от това е молбата ни към община Шумен, като акционер в 

дружеството, да подпомогне със средства този ремонт. За 2024 г. бяха 

заложени 200 000 лв., които болницата не успя да реализира, тъй като нямахме 

готовност да работим по този проект. След разговор разбрах, че тази сума 

може да бъде прехвърлена като остатък в тазгодишния бюджет. А също 

молбата ми е от тазгодишния бюджет да бъдат заложени също 200 000 лв., 

като крайната цел е да бъде направен ремонт на четвъртия етаж и да бъде 

пребазирано Детско отделение.“  

Г-жа Ю. Неделчева - „Моето мнение е, че при всички положения това 

детско отделение трябва да бъде преместено в централната сграда. Това, което 

на мен ми направи лошо впечатление е, че точно преди една година когато 

бяхте тук и ставаше дума за парите за проекта, аз лично Ви попитах с какви 

пари ще бъде изпълнен ремонта и Вие казахте, че ще е с лични средства. 

Тогава ставаше дума също за вертолетната площадка и т.н. Става въпрос, че 

Вие знаехте предстоящите разходи. Мисълта ми е какво се случи, че в него 

момент казахте, че ще е с ваши средства, т.е. на болницата, ще бъде изпълнен 

този ремонт, а в един момент се оказва, че сте в позиция на…“ 

Д-р Д. Костов - „Аз не помня точно какво съм казал. Моят първоначален 

план беше със собствени средства да отремонтираме и да направим 

козметичен ремонт. След това община Шумен предложи да направим 

генерален ремонт и затова възложи и изготвяне на проект. Това е причината.“ 

Г-жа Ю. Неделчева - „Този ремонт наистина е належащ. Другото - 

разбрах, че от администрацията са ви предложили помощ за изготвяне на 

проект за оборудване на Детско отделение и не сте кандидатствали.“ 

Д-р Св. Хайнова - „Имаше отворена програма, която финансира 

оборудване и обзавеждане на детски отделения. Целогодишно се приемат 

документи. След това се взема решение кои, разбрахме, че за 2023 г. две 

детски отделения в две различни области са одобрени, болници ще бъдат 

финансирани. Едно от условията обаче е ремонта на детското отделение да е 

приключил. По тази причина нямаше как да кандидатстваме, защото те искат 

да е шпакловано, измазано и да остане само оборудването. Говорихме с д-р 

Костов и екипа на Детско отделение, ние ще помогнем за попълването на 

формулярите  на цялата документация и разписването на проекта, за да можем 
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да подкрепим Детско отделение. Общинска администрация твърдо застава зад 

това, че е необходимо Детско отделение да бъде преместено.“ 

Г-жа Ю. Неделчева - „Каква е комуникацията с останалите общини 

акционери?“       

Д-р Д. Костов - „По принцип добра комуникация има, но като резултат 

някои общини не се включват.“  

Г-жа Ю. Неделчева - „Ще може ли този ремонт да започне още тази 

година?“ 

Д-р Д. Костов - „Планът е да обявим обществена поръчка по чл. 114 от 

ЗОС - това е обявяване при условие, че няма финансиране. Т.е., провеждаме 

процедурата, избираме изпълнител и започва ремонта след като се съберат 

парите. Следващата седмица ще обявим тази поръчка, за да текат сроковете за 

избиране на изпълнител, а през това време да осигурим финансирането. 

Самата болница също ще инвестира собствени средства, но в момента не 

можем да инвестираме големи суми.“ 

Д-р Св. Хайнова - „Имаме уверението на гражданите, други общини, 

детски градини, че ще подпомогнат финансирането. Общинска администрация 

също ще подкрепи ремонта, защото Детско отделение е едно от най-важните.“ 

Г-жа Б. Йовчева - „Аз също съм съгласна с пребазирането на Детско 

отделение и необходимостта от ремонт. Моят въпрос е с какво ще участва най-

големия акционер в дружеството - държавата?“ 

Д-р Д. Костов - „Те осигуриха около 0,5 млн. лв. за укрепване на старата 

сграда на Детско отделение и в момента още се работи по укрепването. За 2024 

година принципалът е инвестирал милиони левове в болницата - за ЯМР, за 

ремонта на операционните. За тази година са заложени 1,2 млн. лв. за нов 

скенер на болницата. Само за миналата година държавата е дала около 5 млн. 

лв. за инвестиции.“ 

Г-жа Е. Осман - „Може ли да се помисли и за пребазиране на аптека? 

Имаше такава идея преди години.“  

Д-р Д. Костов - „Това също стои на дневен ред, но нека да се спазват 

приоритетите. По-належащо е преместването на Детското отделение. Аптеката 

също се нуждае от пребазиране, защото освен, че плащаме наем за 

помещението, комуникацията е трудна.“     

Г-жа Ю. Неделчева - „Хемодиализата ще се мести ли или ще остане в 

същата сграда?“ 

Д-р Д. Костов - „Ще остане там.“ 

Г-жа Ю. Неделчева - „В новото детско отделение ще има ли повече 

легла?“ 

Д-р Д. Костов - „Не, броя на леглата ще се запази.“ 

Д-р В. Петров - „Искам да споделя няколко лични впечатления от 

болницата. Тя изглежда в прекрасно състояние в момента. Казвам го, защото 

се наложи да лежа в нея преди 4 години, по време на Ковид, и мога да направя 

сравнение. Според мен, болницата най-сетне си е намерила правилното 
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управление. Благодаря д-р Костов, надявам се да продължават така нещата. 

Каквото зависи от нас, ще ви подкрепяме.“  

Д-р Д. Костов - „От 01.03.2025 г. възстановяваме дейността по договор 

със Здравна каса на очно отделение. То никога не е било затваряно, просто 

функционираше без договор с касата, като консултативна дейност основно.“ 

 

С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - подкрепя и двете искания на д-р Д. Костов - изпълнителен 

директор на „МБАЛ-Шумен“ АД.   

 

 

 

Г-н П. Петров - „Има много болни от грип и бях сезиран от граждани. 

Хората искат да знаят какво общината прави за справянето с грипната 

епидемия? Д-р Аламо каза, че има много болни от пневмония. Според 

неофициални данни училищата и детските градини  са наполовина празни. 

Защо не се предприемат мерки децата да учат онлайн? Въпросът ми е към 

администрацията, защото зависи от тях.“ 

Д-р Св. Хайнова - „Решава се от РЗИ и Кризисния щаб, който заседава 

миналата седмица. Нашият представител в него е г-жа П. Петрова. Казват, че 

процента е 20, а трябва да е 31.“   

Г-н П. Петров - „Аз имам други данни. Хората казват, че под 50% са 

класовете.“ 

Д-р Св. Хайнова - „РЗИ отговарят за това. Предложено е децата да 

излязат във ваканция. От РУО казват, че няма необходимите 30%. Ако има 

толкова отсъстващи, децата ще преминат на онлайн обучение, защото е края на 

срока. Относно общинска администрация - ние сме засилили мерките по 

дезинфекция в детски ясли, детски градини и училища. Осигурили сме 

дезинфектанти, маски.“ 

Г-жа Б. Йовчева - „Моето мнение за онлайн обучението е, че едно дете 

като е болно, то е болно. При положение, че Вие говорите за 50% отсъстващи 

деца, пускането им онлайн не е добра идея. Ако ще се пускат децата, те трябва 

да се пуснат във ваканция.“  

Г-н П. Петров - „Ако едно дете е болно, то няма да бъде и в онлайн 

обучението, то ще се лекува. Въпросът е здравите деца да не ги разболеем.“ 

Г-жа Б. Йовчева - „Затова казвам, че трябва да се пуснат във ваканция, а 

не на онлайн обучение.“ 

Д-р Св. Хайнова - „Това е решение на РЗИ. Беше направено 

предложение, но РУО категорично оказаха.“  

Г-жа П. Петрова - „Има заповед на РЗИ Шумен за обявяване на грипна 

епидемия, която излезе в петък и е със срок от 27-ми януари до 4-ти февруари. 

Те си следят всеки ден информацията, може да свикат щаба и да вземат 

някакво друго решение.“   
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Г-жа Б. Йовчева - „Има още нещо в статистиката. Тя не е коректна , тъй 

като от миналата година разрешиха на родителите да освобождават децата си 

по семейни причини за 15 дни. Когато детето вдигне температура, те не 

рискуват да го водят на лекар, а го спират от училище. Вземат два дни по 

семейни причини и детето не се брои за болно.“  

Д-р Св. Хайнова - „Много хора постъпват по този начин.“ 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 16.45 

часа.   

 

   

 

 

           ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК: /П/ 

                   /д-р В. Петров/ 
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